

Join Our Community Outreach Team

Hong Kong Committee for UNICEF is working on an advocacy campaign to promote corporate social responsibilities in Hong Kong. We are now recruiting volunteers to join our community outreach team to engage private sectors and NGOs to participate in the campaign.

Recruitment details

Expected Candidates	<ul style="list-style-type: none"> ● University students studying Business, Communication, Education, Public Health, Nursing, or any relevant disciplines; Year 2 or above preferred ● Any adults who are interested in voluntary service in promoting child rights and corporate social responsibilities (CSR)
Criteria	<ul style="list-style-type: none"> ● Keen on promoting CSR and child rights ● Proficient in spoken and written Chinese and English ● Independent, good presentation skill, good team player
Duties	<ul style="list-style-type: none"> ● Introduce a CSR initiative toolkit to private sectors as well as NGOs and seek their support ● Visit and follow up on the execution of the CSR initiatives in workplaces and public places ● Perform necessary administrative duties as required
Service Arrangement	<ul style="list-style-type: none"> ● Volunteers can choose to perform duties in either session of different weekdays Session A: 0900-1200 Session B: 1400-1700 ● At least 2 sessions/week, Monday to Saturday (from August 2015, one-year service period)
Venue	Different workplaces and public places
Training	Volunteers are required to attend trainings on both 11 and 12 July 2015 (Saturday and Sunday)
Quota	50 volunteers
Application	Fill in the online registration on or before 8 June, 2015
Enquiry	2591 0782
Website	http://www.unicef.org.hk/people-partners/our-volunteers

招募義工 - 加入「社區外展組」

聯合國兒童基金香港委員會正籌辦一項社會企業責任推廣活動，歡迎有意服務社群的熱心人士義務加入「社區外展組」，向私營及非牟利機構作宣傳工作，並推動他們參與計劃。

招募詳情

- | | |
|------|---|
| 招募對象 | <ul style="list-style-type: none">● 就讀商科、傳理、教育、公共衛生，護士或相關科目之大學二年級或以上學生● 任何有意參與社會義務工作及推廣社會企業責任之成年人士 |
| 基本要求 | <ul style="list-style-type: none">● 熱心推動社會企業責任和兒童權益● 良好中、英文口語及聽寫能力● 獨立、良好表達技巧、善於與人合作 |
| 服務內容 | <ul style="list-style-type: none">● 向私營及非牟利機構推廣社會企業責任配套並獲取其支持和參與● 實地視察及跟進參與機構之推行情況● 負責相關之行政工作 |
| 服務安排 | <ul style="list-style-type: none">● 義工可選擇不同時段參與服務：
 第一節：上午 9 時至 12 時
 第二節：下午 2 時至 5 時● 每週至少參與兩節，星期一至六（由 2015 年 8 月起為期一年） |
| 地點 | 不同的公司、商場和商店等 |
| 訓練 | 義工必須出席 2015 年 7 月 11 日（六）及 12 日（日）為期兩天的訓練活動 |
| 名額 | 50 人 |
| 報名方法 | 2015 年 6 月 8 日前填寫並遞交 網上表格 |
| 查詢電話 | 2591 0782 |
| 網址 | http://www.unicef.org.hk/tc/people-partners/our-volunteers |